
BRM.0012.14.6.2015      
 

Protokół nr 6/2015 
 

 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 22 czerwca 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
40

,  zakończyło się o godz.9
30

. 
 

Członkowie Komisji – obecni na posiedzeniu wg załączonych list obecności, 

które stanowią załącznik nr 1  do protokołu. 

Na posiedzenie Komisji spóźniła się p. Magdalena Łośko. 

 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Plany inwestycyjne w Parku Solankowym i na obszarze Osiedla 

Uzdrowiskowego z wykorzystaniem funduszy unijnych do 2020 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Proponuję, aby zamienić pkt 1 z pkt 2 porządku obrad. Kto jest za proponowaną 

zmianą? 
 

głosowanie:                          za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0 
                            
Ad. 1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę p. Romualda Cilskiego o przedstawienie projektu uchwały. 
 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego:  

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ul. Orląt Lwowskich wraz z uzasadnieniem  

i załącznikiem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Pan Prezydent podjął inicjatywę uchwałodawczą w zakresie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na wniosek p. Wojciecha 

Lewandowskiego, który pismem z dnia 20 kwietnia br. określił, że zmiana ma 

dotyczyć możliwości wprowadzenia zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej: 

wolnostojącej, bliźniaczej oraz szeregowej z możliwością zastosowania dachów 

płaskich.  

 



 2 

Maciej Basiński: 

Jeśli pan Lewandowski dostosował się do naszych uwag i p. Prezydent ujął to  

w projekcie uchwały, to należałoby pozytywnie zaopiniować ten projekt.  

 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego:  

Wnioskodawca dostosował się do uwag Komisji Uzdrowiskowej oraz Komisji 

Ładu. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Orląt 

Lwowskich? 
 

głosowanie:   za głosowało –  4, przeciw –  0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Otrzymaliśmy jako Komisja, pismo z prośbą o zaopiniowanie projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

terenu położonego w rejonach ulic: Janusza Kusocińskiego, ks. Władysława 

Demskiego, Ludwika Błażka i al. Niepodległości. Pismo wraz z projektem planu 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W związku z tym proszę również p. R. Cilskiego o przedstawienie zmian w tym 

planie.  

 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego:  

Projekt tego planu był już wyłożony do publicznego wglądu. Zmiana dot. 

zagospodarowania terenu przy nowo wybudowanej „Biedronce” na os. Rąbin. 

W pierwszej wersji projektu garaże, bo o nich jest mowa, miały znajdować się 

wzdłuż al. Niepodległości. Spółdzielnia Mieszkaniowa wnioskowała, aby garaże 

ulokować w poprzek ul. Błażka, co zostało ujęte w tym planie.  

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do tego planu? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

 

 Kto jest za pozytywnym  zaopiniowaniem projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla terenu położonego 

w rejonach ulic: Janusza Kusocińskiego, ks. Władysława Demskiego, Ludwika 

Błażka i al. Niepodległości? 
 

głosowanie:  za głosowało – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt miejscowego planu.  
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Ad.2  Plany inwestycyjne w Parku Solankowym i na obszarze Osiedla 

Uzdrowiskowego z wykorzystaniem funduszy unijnych do 2020 r. Materiał 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła szczegółowo materiał.  

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Z wypowiedzi p. Naczelnik wynika, że powstaną dwa parkingi, w którym 

miejscu dokładnie? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przy „Delfinie” oraz za wałem.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czyli żadnych większych inwestycji nie będzie? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Nie.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Na terenie obecnego placu zabaw i siłowni powstają nowe obiekty do ćwiczeń 

ruchowych. Pojawiły się zapytania w jakiej formule to jest realizowane.  

Czy to było w ramach przetargu organizowane? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Nie odpowiem na to pytanie, ponieważ tym zajmuje się Wydział Gospodarki 

Komunalnej. 

 

Zbigniew Zygora: 

Na ile stanowisk będą budowane parkingi? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Ustawa uzdrowiskowa w strefie B przewiduje nie więcej niż 50 stanowisk i my 

musimy się do tego dostosować. 

 

Zbigniew Zygora: 

Czy wypożyczalnia rowerów będzie stanowiła większą sieć? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Na terenie Inowrocławia będzie kilka lub kilkanaście stanowisk. Trwają 

rozmowy z gminą Inowrocław i Kruszwicą, które też są zainteresowane tym 
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tematem. Chcemy wybudować ścieżkę rowerową w kierunku Inowrocław – 

Kruszwica.  

 

Zbigniew Zygora: 

Jak wygląda kwestia dostawy internetu w Solankach? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

W tej chwili nie ma internetu.  Jeśli tylko będzie taka możliwość, podejmiemy 

kroki, ażeby internet działał w Solankach. Na tą chwilę z internetem po kablu 

jest problem. 

 

Elżbieta Jardanowska: 

W materiale, który jest omawiany jest skrót liter „B+R” co ten skrót oznacza? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Badanie i rozwój. 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Czy na tych dwóch parkingach planuje się stanowiska dla autokarów? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Za wałem na pewno nie, ponieważ autokar na tym parkingu nie miałby 

możliwości manewru, ale takie stanowiska będą przewidziane na parkingu na 

początku ul. Rąbińskiej i przy Delfinie. 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Przy palmiarni jest pole zbożowe i obok też jest wolny teren, czy to są prywatne 

nieruchomości? 
  

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Tak.  
 

Elżbieta Jardanowska: 

Czy teren, na którym mieści się stadnina koni należy do Miasta? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Tak. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem materiału na temat: „Plany 

inwestycyjne w Parku Solankowym i na obszarze Osiedla Uzdrowiskowego  

z wykorzystaniem funduszy unijnych do 2020 r.”? 
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głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. materiał.  
 

Ad. 3 Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy w tym punkcie są sprawy bieżące?  

 

Elżbieta Jardanowska: 

Trafiły do mnie na dyżur dwie kuracjuszki z takim problemem, że za głośno gra 

muzyka w Restauracji Przy Stawku. W związku z tym, mam pytanie.  

Czy my jako Komisja możemy cokolwiek z tym zrobić, wpłynąć na właściciela, 

aby muzyka grała nieco ciszej? 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kwestie hałasu reguluje norma ustawowa. Moim zdaniem właściciel nie łamie 

zasad w postaci przepisów. My możemy grzecznie poprosić właściciela  

o przyciszenie muzyki. Może pani radna zgłosić ten problem również Komisji 

Porządku Publicznego. 

Czy są jeszcze inne sprawy bieżące? 

W związku z tym, że nie ma już innych spraw bieżących, zamykam posiedzenie 

Komisji.  

 

          

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 
 

Protokółowała 
 

Justyna Gaczkowska 


